
 

Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/101.

Benyújtás dátuma: 2022-05-28 11:59

Parlex azonosító: Y8QAZYEJ0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dr. Keresztes László Lóránt (LMP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mihez kezd a kormány a borzalmas állapotban lévő 
közúthálózattal?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Hazánk közúthálózata, különös tekintettel a vidéki mellékutakra, elkeserítően rossz állapotban van.
A Magyar Közút  által  közzétett  hivatalos adatok alapján csaknem 17 ezer kilométer (országos)
közút  tartozik  a  nem  megfelelő  és  a  rossz burkolatállapotú  kategóriába.  Ez  tehát  azoknak  a
szakaszoknak a hossza, amelyek túlzás nélkül mondhatjuk, hogy azonnali felújításra szorulnak. Az
önkormányzati utak esetében nyilván rosszabb a helyzet.

A rossz állapotban lévő közúthálózat nem csupán a gépjárművezetőknek okoznak nehézségeket és
balesetveszélyt, de megnehezítik vagy extrém esetben akár ellehetetlenítik az autóbusszal történő
helyközi tömegközlekedés zavartalan működését. Ezen túlmenően nagyban befolyásolja egy adott
térség tőkebevonzó képességét is a közúthálózat állapota.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Mivel magyarázzák azt, hogy 2010 óta a helyzet nem javult? Mi akadályozta Önöket abban, 
hogy immár 12 éve nem volt előrelépés e téren?

• A cselekvés helyett hány évig fognak még visszamutogatni a 2010 előtti (és e kérdésben 
valóban rengeteg mulasztást elkövető) balliberális kormányok hibáira?

• Milyen tervekkel rendelkezik a kormány a következő négy évre vonatkozóan a közúthálózat 
felújítását illetően?

• Milyen ütemben fogja a kormány megkezdeni a fent említett, csaknem 17 ezer kilométernyi 
útszakasz felújítását?

• Tervezi-e a kormány, hogy a probléma megoldása érdekében erre a feladatra kiemelt 
figyelmet és forrásokat fordít a következő években? Amennyiben igen, ez milyen formában 
valósulhat meg?



 
Várom válaszát!

üdvözlettel,

Keresztes László Lóránt
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